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Tiende nieuwsbrief 

Met daarin: 

• Eerste vergadering met Schagen, Zijpe 
en Harenkarspel 

• Starterswoningen in Kerkbuurt 
• Ruth Peetoom is nieuwe voorzitter CDA 

• Besluit Haulo doet pijn 
• Toch geld voor de Aula in Warmenhuizen 

• Jaap Bond is gebiedsgedeputeerde voor 

regio Kop van Noord-Holland 
 

 

Eerste vergadering met Schagen, 

Zijpe en Harenkarspel 
 

Goede sfeer en eensgezindheid geven 

vertrouwen. 

 

 

      

 

Op 26 april hebben de gemeenteraden van Zijpe, 

Schagen en Harenkarspel zich achter de 

herindeling geschaard. De gemeenten kunnen nu 

aan het werk met het samenvoegen van de 

organisaties. 

 

Daarvoor was de eerste gezamenlijke vergadering 

Nieuwsbrief CDA 

Harenkarspel  

Deze nieuwsbrief is een 

uitgave van de CDA fractie 

van de gemeente 

Harenkarspel. De fractie 

heeft zich tot doel gesteld 

na elke raadsvergadering 

een nieuwsbrief uit te doen 

gaan. Wilt u deze 

nieuwsbrief voortaan per e-

mail ontvangen, stuur dan 

uw e-mail adres naar: 

jellebeemsterboer@hotmail.

com o.v.v. Aanmelden 

nieuwsbrief. 

 

Heeft u vragen aan de CDA 

fractie of wilt u uw mening 

kwijt over een bepaald 

onderwerp? Neem dan 

contact met ons op via e-

mail. Ons adres is: 

jellebeemsterboer@hotmail.

com. Kunt u niet wachten op 

de volgende nieuwsbrief? 

Kijk dan geregeld op onze 

website: 

www.cdaharenkarspel.nl 



belegd, waaraan de fractievoorzitters van de drie 

gemeenten deelnamen. De gemeenteraad had een 

gezamenlijke reactie op de voorgestelde handreiking 

aan de gemeente Zijpe voorbereid. Deze werd door 

Jelle Beemsterboer naar voren gebracht. De 

handreiking was bedoeld om de goede wil van Schagen 

en Harenkarspel aan de bewoners van Zijpe te tonen. 

Daarin werd voornamelijk duidelijkheid geboden over 

belangrijke zaken voor de eigenheid van de dorpen.  

 

Het CDA is blij met deze stappen. In de drie gemeenten 

is het CDA vanaf het begin voor de herindeling geweest. 

De hoofdreden daarvoor is, dat wij verwachten daarmee 

ook over tien jaar aan de stijgende verwachting van 

bewoners en bedrijven te kunnen voldoen. Ook speelt 

mee, dat rijk en provincie steeds meer taken verleggen 

naar de gemeenten, waar die taken beter uitgevoerd 

kunnen worden, maar waarvoor wel ambtelijke en 

bestuurlijke capaciteit nodig is. 
 

 
Starterswoningen in Kerkbuurt 

 

Hele raad voor starters appartementen 

in oude schoolgebouw. 

 
 

In onze nieuwsbrief hebben wij vaak onze zorgen 

uitgesproken over het ontbreken van 

gemeentelijk initiatief voor het bouwen van 

woningen, waaraan in veel dorpen behoefte is. 

Gelukkig zijn er af en toe particulieren, die wel 

doorpakken en met initiatieven komen. In dit 

geval gaat het om een particuliere ondernemer, 

die het plan uitwerkt om appartementen in het 

oude schoolgebouw in Kerkbuurt onder te 

brengen. Het CDA is, net als de rest van de raad 

overigens, zeer te spreken over dit initiatief, al is 

het maar omdat de behoefte aan woningen voor 



starters uit de dorpen nog steeds groot is. 
 

 
 

 

Ruth Peetoom is 

de nieuwe 

voorzitter van 

het CDA 
 

 

 
Tijdens het voorjaarscongres voor de CDA leden in 

Den Haag is Ruth Peetoom met ruime 

meerderheid gekozen tot de nieuwe 

partijvoorzitter. Ook Jelle was aanwezig bij deze 

verkiezing: “We hopen en verwachten dat Ruth 

Peetoom in staat is het geluid van de vele CDA 

leden weer meer bepalend te maken in Den Haag. 

Het CDA is en blijft een brede volkspartij, die 

gebouwd is op leden in het hele land.” 

 

Besluit Haulo doet pijn 

Tonnen verlies, maar toch akkoord 
 

Tekening van de plannen 

 

In februari 2010 Heeft de toenmalige 

gemeenteraad ingestemd met de aankoop van het 

pand van garage Haulo in St. Maarten. Het bedrijf 

wilde weg uit het dorp en de raad was van mening 

dat woningbouw op die plaats het dorp meer ten 

goede zou komen dan het bedrijfspand. De raad 

investeerde 8 ton en verwachtte minimaal 7 ton 



terug te ontvangen aan de woningontwikkeling. 

 

Mede dankzij de moeilijke markt werd steeds 

duidelijker, dat er flink wat geld toegelegd zou moeten 

worden. Uiteindelijk is de bijdrage van de gemeente van 

1 ton naar bijna 5 ton gegroeid. 

 

Alle partijen hadden daar moeite mee, maar de raad 

heeft toch ingestemd met het plan omdat een beetje 

terugkrijgen nog altijd beter is dan niets. De oproep van 

het CDA om dit een les te laten zijn voor de toekomst 

werd door de andere partijen gehoord. Wij hebben 

soortgelijke problemen gehad met de aankoop van 

Veldboer in Tuitjenhorn en Tak in Eenigenburg. Wat het 

CDA betreft moeten dit soort risico’s in de toekomst niet 

meer bij de gemeente liggen. 

 

 

 

Toch geld voor de aula in 

Warmenhuizen 
 

CDA is blij dat college compromis zoekt 

 
Begrafenisvereniging St. Barbara / de laatste eer uit 

Warmenhuizen en Tuitjenhorn vroeg de gemeente om 

subsidie voor het opknappen van de aula in 

Warmenhuizen. Een aula wordt gebruikt voor opbaring 

van overledenen die thuis niet opgebaard kunnen 

worden, ook wordt bij dodelijke ongevallen gebruik 

gemaakt van de aula. 

 

Ondanks een onderbouwing van het algemeen nut door 

het CDA waren alle andere partijen tegen verlening van 

de gevraagde subsidie van € 30.000,-. Tot onze 

verbazing werd dat onderbouwd door aan te geven dat 

de leden van de vereniging het wel kunnen betalen. Bij 

andere verenigingen met leden neemt de gemeente 

immers ook zijn verantwoordelijkheid.  

 

Een meerderheid leek dus tegen het voornemen. Het 

college komt nu met het compromis waarbij het 

voorstelt de helft van de gevraagde subsidie te 

verstrekken. Het CDA is blij dat toch een deel van onze 

verantwoordelijkheid daarmee genomen kan worden. 

 
 

Jaap Bond gebiedsgedeputeerde 

Kop van Noord-Holland 
 

Ervaring en werklust van Jaap Bond 



kunnen regio alleen maar ten goede 

komen. 
 

 

 

Reden voor tevredenheid 

over de vorming van de 

provinciale coalitie. Niet 

alleen omdat het CDA 

daar weer deel van 

uitmaakt, maar voor 

onze regio komt extra 

goed nieuws in de vorm 

van de speciale 

gebiedstaken van de 

gedeputeerden. Voor ons 

gebied is Jaap Bond de 

gedeputeerde. 

 

Er is werk aan de winkel 

in de Kop van Noord-

Holland. Met het verlies van banen in Den-Helder, 

bij de marine, de Doggershoek en de 100 banen 

bij ECN in Petten. Dit banenverlies zou er toe 

kunnen leiden, dat er nog sneller dan voorspeld 

bevolkingskrimp in de regio zal kunnen optreden. 

Dit is b.v. zorgelijk in verband met de 

woningprijzen en het voorzieningenniveau.  

 

In onze eigen gemeente lijkt het belang van 

werkgelegenheid nog niet echt door te dringen, zo 

laat het stemgedrag van de coalitie inzake 

Nickerson-Zwaan zien. In de rest van de regio 

wordt deze ernst gelukkig wel degelijk ingezien. 

Het is van groot belang dat onze regio zich inzet 

om die werkgelegenheid te bevorderen. Een 

mooie kans daarvoor is de toezegging, dat de 

gelden, die beschikbaar waren voor het 

Wieringerrandmeer, nu op andere projecten in de 

regio worden ingezet.  

 

De speciale gebiedsgedeputeerde Jaap Bond zal 

zich onder andere sterk maken voor deze 

werkgelegenheid. Ook het toerisme, de 

bereikbaarheid, duurzame energie en tal van 

andere belangen worden de komende jaren 

bediend. Wij zijn blij met de benoeming van Jaap 

Bond en denken, dat er geen betere voor de klus 

zou zijn! 

 

 
Hartelijk bedankt voor het lezen van deze nieuwsbrief! 



 
Wilt u gebruik maken van de inhoud van deze nieuwsbrief voor eigen berichtgeving, neem dan contact op met 
Jelle Beemsterboer (06-47 268 260) 
 

Afmelden voor deze nieuwsbrief: stuur een e-mail naar jellebeemsterboer@hotmail.com o.v.v. afmelden 
nieuwsbrief 

 

 
 

 
 


